
Dz-07.0021.9.2019 

Protokół nr 11/2019 

z XI sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 17 września 2019 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz gość – mieszkanka dzielnicy. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 15 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XI sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, informując, że zostały złożone wnioski, 

podpisane przez 1/2 składu Rady o wprowadzenie projektów uchwał do porządku obrad sesji 

z odstąpieniem od wymogu określonego w par. 27 ust. 3 i 5 Statutu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wnioski te zostały poddane przez przewodniczącego kolejno pod głosowanie.  

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 (druk nr 129) został przyjęty 

jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 

2019 (druk nr 130) został przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 

2020 (druk nr 131) został przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 

2019 (druk nr 132) został przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej 

propozycji lokalizacji stacji ładowania pojazdów elektrycznych (pismo znak: GK-02.720. 

4.43.2019 z 10.09.2019) (druk nr 133) został przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 27 sierpnia 2019 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie umieszczenia słupków na terenie zielonym w Parku Decjusza 

– projektodawca Komisja Zieleni (druk nr 122, referuje Julia Mach). 

5. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania 



inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji 

w latach 2020-2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 123, referuje Szczęsny Filipiak). 

6. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 – projektodawca Zarząd (druk nr 

124, referuje Szczęsny Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” 

w 2020 r. (autopoprawka) – projektodawca Zarząd (druk nr 125, referuje Szczęsny 

Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania  środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 (druk nr 126, referuje Szczęsny 

Filipiak). 

9. Projekt uchwały w sprawie opinii do wprowadzenia zakazu postoju na ul. Emaus na 

odcinku od ul. Słonecznikowej do ul. Piastowskiej (druk nr 127, referuje Szczęsny 

Filipiak). 

10. Projekt uchwały w sprawie opinii do proponowanych zmian w dokumencie „Studium 

podstawowych tras rowerowych miasta Krakowa” w zakresie nowych przebiegów tras 

rowerowych na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Komisja 

Infrastruktury (druk nr 128, referuje Tomasz Jakubowski). 

11. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji 

w latach 2020-2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 129, referuje Szczęsny Filipiak). 

12. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 – projektodawca Zarząd (druk nr 

130, referuje Szczęsny Filipiak). 

13. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowaniach środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 – projektodawca Zarząd (druk nr 

131, referuje Szczęsny Filipiak). 

14. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 - projektodawca grupa radnych (druk 

nr 132, referuje Szczęsny Filipiak). 

15. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej propozycji lokalizacji stacji ładowania 

pojazdów elektrycznych (pismo znak: GK-02.720.4.43.2019 z 10.09.2019) – 

projektodawca grupa radnych (druk nr 133, referuje Tomasz Jakubowski). 

16. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z X sesji Rady Dzielnicy 

VII, która odbyła się w dniu 27 sierpnia 2019 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Przed rozpoczęciem procedowania projektów uchwał przewodniczący Szczęsny Filipiak 

ogłosił minutową przerwę na wymianę baterii w dyktafonie, po czym wznowiono obrady. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie umieszczenia słupków na terenie zielonym w Parku Decjusza 

zreferowała w imieniu projektodawcy Julia Mach. 



W dyskusji głos zabrali: Jerzy Milej, Szczęsny Filipiak, Julia Mach, Grzegorz Bała. 

Uchwała w sprawie umieszczenia słupków na terenie zielonym w Parku Decjusza została 

podjęta jednomyślnie - 15 głosami za (Uchwała nr XI/122/2019). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 

2020-2021 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta Krakowa 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 została 

podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr XI/123/2019). 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Marzena Garzeł i Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 została podjęta jednomyślnie – 15 głosami za 

(Uchwała nr XI/124/2019). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2020 r. 

(autopoprawka) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2020 r. została 

podjęta stosunkiem głosów; 15 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr XI/125/2019). 

W trakcie procedowania 7. punktu porządku obrad na salę przybył radny Paweł Kajfasz. 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania  środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania  środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za 

(Uchwała nr XI/126/2019). 

W trakcie procedowania 8. punktu porządku obrad na salę przybył radny Paweł Kowalski. 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do wprowadzenia zakazu postoju na ul. Emaus na odcinku 

od ul. Słonecznikowej do ul. Piastowskiej zreferował w imieniu projektodawcy Tomasz 

Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrał Szczęsny Filipiak. 



Uchwała w sprawie opinii do wprowadzenia zakazu postoju na ul. Emaus na odcinku od ul. 

Słonecznikowej do ul. Piastowskiej została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała 

nr XI/127/2019). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do proponowanych zmian w dokumencie „Studium 

podstawowych tras rowerowych miasta Krakowa” w zakresie nowych przebiegów tras 

rowerowych na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy 

Tomasz Jakubowski. 

Szczęsny Filipiak zgłosił poprawkę do projektu, w brzmieniu: 

W paragrafie 1 w punkcie 1 dodaje się na końcu tekstu następujące słowa: „przy 

jednoczesnym zachowaniu ciągu pieszego”. 

Na początku uzasadnienia dodaje się następujących tekst: Na wale Rudawy po stronie 

al. Focha projektowana jest budowa chodnika. Przy tworzeniu studium należy mieć na 

uwadze planowaną inwestycję. 

W dyskusji głos zabrali: Paweł Kowalski, Marcin Kapusta, Maciej Tumidajski, Szczęsny 

Filipiak. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie złożoną poprawkę. Została 

ona przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii do proponowanych zmian w dokumencie „Studium podstawowych 

tras rowerowych miasta Krakowa” w zakresie nowych przebiegów tras rowerowych na 

terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr 

XI/128/2019). 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenie do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 

2020-2021 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji udział wzięli: Maciej Tumidajski, Szczęsny Filipiak, Paweł Kowalski, Witold 

Górny, Marcin Kapusta. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta Krakowa 

dotyczącego wprowadzenie do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 została 

podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr XI/129/2019). 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 została podjęta jednomyślnie - 17 głosami za 

(Uchwała nr XI/130/2019). 

 

 



Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowaniach środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 zreferował w imieniu projektodawcy 

Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowaniach środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 została podjęta jednomyślnie - 17 głosami za 

(Uchwała nr XI/131/2019). 

Ad. 14. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Witold Górny. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za 

(Uchwała nr XI/132/2019). 

Ad. 15. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej propozycji lokalizacji stacji ładowania pojazdów 

elektrycznych (pismo znak: GK-02.720.4.43.2019 z 10.09.2019) zreferował Tomasz 

Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Julia Mach, Tomasz Jakubowski, Paweł Kajfasz, 

Krzysztof Jakubowski, Krzysztof Kwarciak, Paweł Kowalski, Andrzej Hawranek, Maciej 

Tumidajski, Jerzy Milej, Marzena Garzeł. 

Witold Górny złożył poprawkę do projektu uchwały, uwzględniającą propozycje zgłoszone 

w trakcie dyskusji, następującej treści: 

 § 1 otrzymuje brzmienie: 

Opiniuje się pozytywnie poniższą lokalizację: 

 nr 21) al. Kasztanowa. 

 

 § 2 otrzymuje brzmienie: 

Opiniuje się negatywnie poniższe lokalizacje: 

 nr 18) ul. Księcia Józefa / Jodłowa – teren zieleni urządzonej, jako proponowaną 

lokalizację wskazuje się „stary” odcinek ul. Księcia Józefa na wschód od ul. Jodłowej, 

 nr 19) ZOO – parking nie jest ogólnodostępny, proponowana lokalizacja rejon 

przystanku pn. „Baba Jaga”, 

 nr 20) ul. Niezapominajek – proponuje się lokalizację stacji przy ul. Podłużnej w rejonie 

skrzyżowania z ul. Niezapominajek (działki nr 192/4 i 51/6 obr. 7 Krowodrza), 

 nr 23) ul. Kościuszki – utrudniony dojazd od strony ul. Księcia Józefa w związku 

z planowanym po przebudowie ulicy wyłączeniem możliwości zawracania w rejonie 

skrzyżowania z ul. Senatorską, proponowana lokalizacja ul. Wodociągowa w rejonie 

przystanku autobusowego „Aleja Waszyngtona”, 

 nr 24) Plac Na Stawach – miejsce w ślepym odcinku drogi, z niedogodnym dojazdem, 

proponowana lokalizacja na parkingu naprzeciwko urzędu pracy przy Placu Na 

Stawach, 



 nr 25) al. Focha – rejon Instytutu Reumatologii, z bardzo ograniczoną liczbą miejsc 

parkingowych, proponuje się lokalizację stacji przy al. Focha przy skrzyżowaniu 

z ul. Kraszewskiego lub na samej ul. Kraszewskiego. 

 

 § 3 otrzymuje brzmienie: 

Wnioskuje się o rozważanie utworzenia kolejnej stacji w następującej lokalizacji: 

 al. 3 Maja w rejonie ul. Reymana. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej propozycji lokalizacji stacji ładowania pojazdów 

elektrycznych (pismo znak: GK-02.720.4.43.2019 z 10.09.2019) została podjęta jednomyślnie 

– 17 głosami za (Uchwała nr XI/133/2019). 

Ad. 16. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że 20 września br. odbędzie się spotkanie w terenie w sprawie odwodnienia 

parkingu przy ul. Kukułczej, z udziałem m. in. przedstawiciela operatora parkingu, który 

jest zainteresowany współpracą przy rozwiązaniu problemów generowanych przez ten 

parking; w dyskusji na temat sytuacji związanej z dojazdem do ZOO, jaka wywiązała się 

po wypowiedzi przewodniczącego, głos zabrali: Marek Sikora, Krzysztof Kwarciak, 

Szczęsny Filipiak, Witold Górny, mieszkanka, 

 poprosił o zgłaszanie spraw, jakie mogłyby być poruszone na posiedzeniu Konwentu 

Przewodniczących Rad i Zarządów Dzielnic 30 września br. – Krzysztof Kwarciak zgłosił 

problem nieprzestrzegania przez jednostki miejskie zapisów statutowych dotyczących 

terminu odniesienia się Rady Dzielnicy do danej sprawy, Marzena Garzeł zgłosiła temat 

współpracy Dzielnic z wolontariuszami, zwłaszcza wystawiania zaświadczeń, 

 poinformował o planowanym na 11 października br. spotkaniu z mieszkańcami w Klubie 

Kultury „Wola”, które będzie poświęcone przebudowie ul. Starowolskiej oraz sprawie ulic 

Modrzewiowej i Jeleniowej w kontekście budowy chodnika i ewentualnych miejsc 

postojowych, 

 zreferował aktualną sytuację dotyczącą realizacji V etapu przebudowy ul. Królowej 

Jadwigi (w związku ze złożonymi uwagami zostało zawieszone na miesiąc postępowanie 

w sprawie wydania decyzji ZRiD, jednak jednocześnie przygotowywana jest specyfikacja 

przetargowa; istnieje niebezpieczeństwo, że w przypadku nie uwzględnienia uwag 

mieszkańców, decyzja ZRiD może zostać zaskarżona do wojewody, co spowoduje dalsze 

wstrzymanie prac), 

 przedstawił aktualną sytuację związaną z „Kurierem Zwierzynieckim”, którego najnowszy 

wrześniowy numer nie został wydrukowany z powodu prawdopodobnego upadku 

drukarni; zapowiedział rozmowę na temat dalszego postępowania w tej sprawie z panią 

dyrektor Biura ds. Dzielnic, 

Marek Sikora poinformował, że najbliższe posiedzenie Komisji Planowania Przestrzennego 

i Architektury odbędzie się 8 października br. o godz. 17.30. 

Marzena Garzeł przedstawiła informację na temat planowanych warsztatów z zakresu 

udzielania pierwszej pomocy, organizowanych w ramach programu Bezpieczny Kraków. 

Informacja w tej sprawie ukaże się na stronie internetowej Dzielnicy. 

Maciej Tumidajski poinformował, że na działce po zburzonym baraku, u zbiegu ulic 

Komorowskiego i Senatorskiej, ma zostać uruchomiony tymczasowy parking oraz że jest 

procedowane pozwolenie na budowę dla dwóch budynków mieszkaniowo-usługowych na 



zapleczu ul. Komorowskiego. Przewodniczący zwrócił się do Komisji Planowania z prośbą 

o przygotowanie pisma o wyjaśnienie, które zostanie skierowane do Wydziału Architektury 

i Urbanistyki UMK. 

Witold Górny przekazał aktualną informację na temat realizacji inwestycji w zakresie budowy 

oświetlenia ulicznego na terenie dzielnicy. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że w ostatnią sobotę odbył się turniej piłkarski o puchar 

Przewodniczącego Rady Dzielnicy VII, w którym młodzi zawodnicy KS Zwierzyniecki zajęli 

drugie miejsce. 

Przewodniczący poinformował również, że w niedzielę 15 września br. odbyło się otwarcie 

Smoczego Skweru na terenie Parku Decjusza, które zgodnie z pomysłem pani 

przewodniczącej Komisji Zieleni Julii Mach, miało charakter pikniku rodzinnego, a w jego 

organizację włączyli się również z dużym zaangażowaniem radni: Marzena Garzeł, Iwona 

Kubacka i Witold Górny. Zapowiedział również, że w następną niedzielę, 22 września br. 

odbędzie się otwarcie wystawy w Galerii Chromego, z odsłonięciem rzeźby smoka 

wawelskiego. 

Marcin Kapusta poinformował, że 29 września br. o 16.00 w Muzeum Armii Krajowej 

odbędą się obchody 80. rocznicy powstania Szarych Szeregów. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że 20 września br. o godz. 17.00 odbędzie się otwarcie 

nowej wystawy w oddziale Muzeum Kraków przy ul. Królowej Jadwigi. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.42 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 
 


